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Opeharjeni delničarji

TV SLOVENIJA 1, 02.04.2013, DNEVNIK, 19.00

MANICA J. AMBROŽIČ: Nadzorniki druge največje slovenske banke so potrdili sklep uprave, da bodo v
kapital Nove Kreditne banke Maribor pretvorili 100milijonsko tako imenovano hibridno posojilo. Tako se
bo lastniški delež države v banki z dobrih 27 odstotkov povzpel na skorja 80 odstotkov. To je slaba novica
za male delničarje. Ti so izgubili kar 97 odstotkov premoženja, ki so ga leta 2007 namenili za delnice te
banke, skopnelo bo tudi več kot 45 milijonov evrov Pošte Slovenije, Elesa in družbe Gen Energija, ki so
morali po napotku nekdanje Agencije za upravljanje kapitalskih naložb leta 2011 dokapitalizirati Novo
Kreditno banko Maribor.
ANA BUČAR: Samo še grenak spomin ostaja več kot 90 tisoč malim delničarjem na leto 2007, ko so v
vrstah čakali, da bi za 27 evrov kupili delnico banke, ki je danes vredna manj kot evro. Mnogi so za nakup
najemali kredite, v tej bančni zgodbi pa so izgubili ogromno. Ivan Jurkovič, ki je kupil 88 delnic, je denimo
doslej izgubil več kot 2300 evrov.
IVAN JURKOVIČ (Ptuj): Danes pa je to vredno za eno slabo kavo. Seveda se počutiš malce ogoljufanega.
BUČAR: A so mnogi vplačevali višje zneske.
RAJKO STANKOVIČ (Društvo Mali delničarji Slovenije): Smo izredno zaskrbljeni.
BUČAR: Napovedujejo tudi odškodninske tožbe, kako tudi ne, ko pa je država od njih iztržila več kot 150
milijonov evrov. Zdaj bo zaradi pretvorbe hibridnega posojila njihov delež dobesedno skopnel.
STANKOVIČ: Saj smo polagali velike upe v upravo pod vodstvom gospoda Hauca, ki je še na decembrski
skupščini zagotavljal, da se ta efekt pred načrtovano dokapitalizacijo ne bo zgodil.
ALEŠ HAUC (predsednik uprave NKBM): Po mojem mnenju niso bili zavedeni, niti najmanj, ker so na naši
skupščini dobili celovite informacije, kaj pomeni hibridno posojilo in pod kakšnimi pogoji se hibridno
posojilo pretvori v delnice banke.
BUČAR: A Hauc priznava, da jih je končnih 300 milijonov evrov slabitev presenetilo, in dodaja, da bodo
pri čiščenju kreditnega portfelja vztrajali.
HAUC: Ker noben strateški partner banke ne bo vzel, če ne bo očiščena.
BUČAR: Na epilog pa čaka tudi zgodba o forenzični reviziji.
HAUC: Če javnost pričakuje od nas, da bomo pribijali na križ kar tako vse povprek, potem je to žal zmota.
BUČAR: Ali obstajajo tudi pravne podlage za kazenske ovadbe in odškodninske tožbe zoper nekdanje
vodstvo zdaj preučujejo še pravni strokovnjaki, ob tem pa ni zanemarljiv podatek, da je v nadzornem
svetu NKBM sedela tudi nova predsednica vlada Alenka Bratušek.
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